
Code 

活動編號： 

dpm2425t 

Activity 

活動： 

Strengths exploration workshop cum career opportunities in retail industry seminar 

認識個人強項工作坊暨零售業職涯機遇講座 

Organiser 

主辦機構： 

Diamond People Management Limited 

鑽一人才策略有限公司 

Objective 

目標： 

1. Enable students to explore and understand their personal strengths via a 

scientific assessment tool. 

運用系統性的評核工具，發掘學生的強項，讓學生更能掌握自己的長處，

並於職涯規劃的過程中，加強信心並做好準備。 

2. By inviting experienced professionals to share the joys and challenges in the 

retail industry, students will gain a better understanding of the actual 

operation, challenges and opportunities of the retail industry. 

透過邀請資深零售業從業員分享業內營運苦與樂，讓學生了解零售業的

運作實況，挑戰與機遇。 

3. Students can gain an in-depth understanding of various types of retail 

industries (e.g. clothing, jewelry, catering etc.), entry requirements and 

prospects, promotion ladders and on-the-job training provided to new entrants, 

thereby deepening students’ understanding of career paths in the industry. 

學生可以深入了解不同類型的零售業（例如：服裝，珠寶，飲食等），入

職要求和前景，晉升階梯及行業提供予新入職者的在職培訓，加深同學

對行業職途的認識。 

 

Target Participant 

參加對象： 

S4 to S6 students 

中四至中六學生 

No. of Participant 

參加人數： 

20–30 students 

20–30 名學生 

 

Date 

日期： 

To be proposed by school and agreed by Diamond People Management Limited 

on a day between June 2024 and June 2025 (except Saturday, Sunday and public 

holidays) 

由學校建議並獲鑽一人才策略有限公司同意於 2024 年 6 月至 2025 年 6 月內

的其中一天（星期六、星期日及公眾假期除外） 

Time 

時間： 

 

To be proposed by school and agreed by Diamond People Management Limited 

(10:00 a.m. - 12:30 p.m. or 2:00 p.m. - 4:30 p.m.).  The duration of the talk is 

about 2.5 hours. 

由學校建議並獲鑽一人才策略有限公司同意（上午十時至中午十二時半 或 

下午兩時至四時半)，講座為時約 2.5 小時。 

 

Venue 

地點： 

To be arranged by school 

由學校安排 

Remark 

備註： 

1. The event details are provided by the organiser. 

活動詳情由主辦機構提供。 

2. The organiser may change the date, time, content of the activity or cancel the 

activity if situation warrants. 



主辦機構可因應情況，更改活動日期、時間、內容，或取消活動。 

3. The places of the activity are allocated on a first-come-first-served basis.  

是次活動名額以先到先得的方式分配。  

4. The Principal shall endorse teacher’s application of the activity on the 

website of the Business-School Partnership Programme.  

教師申請活動後，校長需登入「商校合作計劃」網頁批核活動。 

 

 

 

 

 


